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RM 0052-5-37/10 
PROTOKÓŁ Nr 37/10 

z XXXVII Sesji Rady Miejskiej 
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim 
odbytej w dn. 6 września 2010 roku. 

 

Ad. 1 - 5  
� otwarcia XXXVII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Siutkowski;  
� w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych  
� quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady; 
� protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem) 
� na sekretarza XXXVII sesji powołany został radny, Pan Bogdan Pruss. 
 

Ad. 6 a – c 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski wyjaśnił, iŜ, projekty 

uchwał Nr XXXVII/198/10 oraz Nr XXXVII/199/10 mówią o zaciągnięciu poŜyczek w ramach tzw. 

wyprzedzającego finansowania tzn. na realizację dwóch inwestycji, na które są juŜ przyznane środki 

z innych źródeł, które będą zwrócone po realizacji tych inwestycji. Do tych inwestycji naleŜą: 

„Przebudowa i rozbudowa ujęcia i stacji uzdatniania wody w Piotrkowie Kujawskim” oraz 

„Przebudowa infrastruktury turystycznej w Połajewie”.  Łączna kwota poŜyczek to: 4.073.050 zł. 

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVII/198/10 w sprawie zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej na sfinansowanie 

planowanego deficytu budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.  

Radni przystąpili do głosowania: 14 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVII/198/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVII/199/10 w sprawie zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej na sfinansowanie 

planowanego deficytu budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.  

Radni przystąpili do głosowania: 14 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVII/199/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski wyjaśniła, iŜ następstwem 

podjęcia dwóch poprzednich uchwał jest konieczność dokonania stosownych zmian w budŜecie 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski w 2010 roku, co niniejszym czyni się w projekcie uchwały Nr 

XXXVII/200/10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na rok 2010. Dodała, iŜ zdecydowała takŜe na wprowadzenie przy okazji innych zmian. 
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Zmiany te to m.in.  zmiany w budŜecie M-GOPS w Piotrkowie Kujawskim, dodano 5.000 zł na 

staŜe oraz 5.000 zł na prace przy cmentarzu w Piotrkowie Kujawskim. 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXXVII/20/10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na rok 2010.  

Radni przystąpili do głosowania: 14 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr 

XXXVII/200/10, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 
Na sesję przyszedł Radny – Tomasz Paradziński, który w związku ze spóźnieniem nie brał udziału 

w w/w głosowaniach. 

 

Ad.  7 

- Pani Arleta Petek – Radna, zgłosiła interpelację o przydzielenie pracowników interwencyjnych 

UMiG do oczyszczenia grobu Ŝołnierzy polskich z chwastów i krzaków. 

- Pan Jarosław Waszak – Sekretarz MiG, powiedział, iŜ pracownicy do wykonania tego zadania 

zostaną przydzieleni. 

 

Ad. 8 

 - Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz MiG wyraził nadzieję, iŜ wszyscy Radni zaszczycą swą 

obecnością uroczystość otwarcia hali widowiskowo – sportowej, która odbędzie się 10 września 

2010 r.  

Poinformował on takŜe, iŜ 1 września miało być oddane do uŜytku równieŜ boisko „Orlik”, jednak 

wykonawca spóźnił się z pracami i obecnie płaci odsetki karne za niedotrzymanie terminu ich 

wykonania. 

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący RM zapytał czy z zadań inwestycyjnych, które są w 

planach uda się wykonać wszystkie do zakończenia obecnej kadencji Rady Miejskiej? 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz MiG odpowiedział, iŜ zadania rozpoczęte powinny zostać 

wykonane do 15 listopada 2010 r. 

 

- Pan Bogdan Pruss zapytał czy wiadomo coś na temat wykupu działki naleŜącej do Pana Piątka i 

powstania na tym terenie marketu? 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz MiG odpowiedział, iŜ nie wie nic na ten temat. Dodał, iŜ 

jeśli faktycznie doszło do takiej transakcji to dowiemy się o tym niebawem. 

- Pani Arleta Petek powiedziała, iŜ podobno sprzedano obiekt młyna w Piotrkowie Kujawskim oraz, 
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Ŝe zdjęto z tego budynku nadzór konserwatora zabytków. Zapytała czy to prawda? 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz MiG odpowiedział, iŜ obiekt młyna w Piotrkowie 

Kujawskim nigdy zabytkiem nie był, nie widniał on w rejestrze zabytków. Powiedział równieŜ, iŜ 

nie posiada wiedzy na temat jego ewentualnej zmiany właściciela, obecnie nie ma jeszcze aktu 

notarialnego. 

 

- Pan Marian Stramowski – Radny RM zapytał czy to prawda, Ŝe gmina posiada mieszkania na 

sprzedaŜ? 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz MiG odpowiedział, iŜ powyŜsze nie jest prawdą. 

- Pan Jarosław Waszak – Sekretarz MiG dodał, iŜ plotka dotycząca w/w moŜe opierać się na 

przypadku sprzedaŜy lokalu mieszkalnego na ul. 1 Maja. Kupującą lokal będzie jeg dotychczasowa 

lokatorka, która ma prawo jego pierwokupu.   

 
Ad. 9 
� Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia. 

Zamknięcie XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.15 

 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 
                         ...............................                                 Sekretarz XXXVII Sesji RM: 
                                                                                                   Bogdan Pruss 
                                                                                           ......................................... 


